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Interpelacja 01/02/2024 

 

 

 W dniu 15.01.2024 złożyłam interpelację 01/01/2024 dotyczącą wyjaśnienia nieścisłości z 
informacjami nt. złożenia wniosku dotyczącym udzielenia pomocy finansowej z budżetu Województwa 
Mazowieckiego w ramach zadania „Mazowieckie Strażnice OSP” – edycja 2024. W czasopiśmie 
urzędowym jakim jest wydawana przez Urząd Gminy w Łącku „Gazeta Łącka” – grudniowe wydanie, 
podana była informacja o złożeniu ww. wniosku na kwotę 40.000,00 zł na modernizację remizy OSP 
Zaździerz. Po otrzymaniu odpowiedzi na złożoną interpelację okazało się, że informacje w czasopiśmie 
Gazeta Łącka były nieprawdziwe – Urząd nie złożył wniosku, w związku z czym proszę o wyjaśnienie 
następujących kwes i: 

1. Dlaczego po miesiącu od rzekomego złożenia (a wł. niezłożenia) wniosku nie zweryfikowano 
przed wydrukiem informacji dotyczącej omawianego wniosku i podano do wiadomości 
publicznej fałszywe informacje? 

2. Proszę o przedstawienie przygotowanego wniosku opatrzonego podpisami kwalifikowanymi 
zawierającymi datę oraz godzinę złożonych podpisów? 

3. Dlaczego wniosek został przygotowany na ostatni dzień złożenia wniosku tj. 10.11.2023 
(wiadomym jest, że zawsze mogą wystąpić problemy z dostawą prądu bądź siecią)? 

4. Z mojej wiedzy wynika, że wniosek przygotowuje się w pla ormie lub specjalnym systemie, 
który bez dostępu do internetu nie zadziałałby, więc oczywistym byłoby nie złożenie wniosku, 
ze względu na brak możliwości przygotowania go?  

5. Jakie starania i działania zgodnie z odpowiedzią zostały podjęte by uzyskać utracone fundusze 
z innych źródeł? 
 
 

Z poważaniem, 

 

Monika Skonieczna 


